
Z á p i s n i c a 
 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
konaného dňa 9. decembra 2022 o 17,00 hod.  

 
Prítomní: Ladislav Jureček, Daša Kalačová, Ivan Kšiňan, Štefan Mazák, Janette Škultétyová 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej  komisie 
4. VZN obce č.2/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa Materskej školy 

a dieťa školského zariadenia na rok 2023   
5. VZN obce Horné Naštice č. 3/2022 o úprave úhrad poplatkov  
6. Zriadenie komisií a voľba členov komisií 
7. Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu obce 
8. Rozpočet obce na roky 2023-2025 
9. Plán kontrolnej činnosti HK na obdobie 1-3/2023 
10. Zmluva o spolupráci medzi obcou Horné Naštice a Kúpele Trenčianske Teplice ( l.12.2022-

28.2.2023)  
11. Pripomienka okresnej prokurátorky JUDr. Surkošovej k VZN 
12. Žiadosť Júliusa Kšiňana č.227 o odstránenie kontajnerov z parcely č.295 do konca 

kalendárneho roka 2022 
13. Žiadosť Jána Hederu č.111 o využívanie stolnotenisového stola 
14. Rôzne 
15. Diskusia 
16. Záver 

 
K bodu l 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora  privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva  
a prítomných občanov , oboznámil ich  s programom zasadnutia. K uvedenému programu nemali 
poslanci žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
 
K bodu 2 
Za zapisovateľku zápisnice bola  určená Ing. Anna Cifrová  .  
Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci:   Janette Škultétyová, Štefan Mazák 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                         Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 
 
K bodu 3 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 
predseda :   Daša Kalačová, členovia : Ladislav Jureček, Kšiňan Ivan 
Poslanci hlasovali: 
Za : 5            Proti: 0                Zdržal sa: 0 
K bodu 4 
VZN č.2/2022  o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa 
školského zariadenia na rok 2023 s ktorým prítomných oboznámil starosta obce . Táto výška sa 
vypočíta podľa príslušného koeficientu , ktorý bol na rok 2023 stanovený  a podľa počtu  detí v MŠ.  
Pre SMŠ Floriánku je to vo výške 2860,- eur na jedno dieťa/mesiac, teda za rok predstavuje sumu 
128.700,- eur . Oproti minulému roku je celková výška nižšia, ale na jedno dieťa je viac, keďže 



počet detí je menší k 19.9 2022 . 
Poslanci nemali pripomienky k uvedenému VZN a jednohlasne ho schválili. 
Hlasovali nasledovne : 
Za : 5                                            Proti : 0                                Zdržal sa : 0  
K bodu 5 
Starosta oboznámil prítomných s VZN obce Horné Naštice o úhrade poplatkov, sú len menšie 
kozmetické úpravy, nie je to poplatok za odvoz smetí, ale za smetnú nádobu pri výmene, ktorý sa 
zvyšuje z 15,- eur na 18,- . Ďalšie poplatky , ktoré sa týkajú  prenájmu kultúrneho domu či na 
životné jubileá, alebo športovú činnosť. Všetky tieto poplatky sú uvedené vo VZN, ktoré poslanci 
podrobne prerokovali  a k uvedeným poplatkom už nemali žiadne pripomienky ani návrhy 
a jednohlasne ich schválili. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                      Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  
K bodu 6  
Starosta obce oboznámil prítomných so zriadením nasledovných komisií : 

- športovo-kultúrna – predseda Ivan Kšiňan, členovia : Daša Kalačová , Ladislav Dávidík, 
Marek Kšiňan, Ivan Kotvas 

- komisia verejného poriadku – predseda Ladislav Jureček, členovia : Štefan Mazák, Marian 
Dobiaš 

- komisia sociálna – predseda  Janette Škultétyová, členovia : František Ferko st.,  Jozef 
Hedera č. 148, Ing. Adriana Galková, Ing. Mariana Kotvasová 

Poslanci hlasovali jednohlasne za uvedene komisie.. 
Za : 5                     Proti : 0                                                 Zdržal sa : 0 
      
K bodu 7   
Starosta obce oboznámil prítomných so stanoviskom HK s navrhovaným rozpočtom obce na rok 
2023 a na roky 2024, 2025. Rozpočet obce je vyrovnaný a hlavná kontrolórka vo svojom stanovisku 
doporučuje obecnému zastupiteľstvu uvedený rozpočet schváliť.  
Toto stanovisko sa berie na vedomie. 
K bodu 8 
Návrh rozpočtu obce dostali poslanci elektronicky a mali možnosť preštudovať si ho. Rozpočet je 
vyrovnaný , to zn. príjmy a výdavky sú v rovnakej výške v sume 351.200,-  na rok 2023, na ďalšie 
roky 2024,2025 je predpoklad taktiež vyrovnaný rozpočet. Poslanci nemali pripomienky 
k uvedenému návrhu rozpočtu a rozpočet na rok 2023 jednohlasne schválili a na roky 2024, 2025 
vzali na vedomie. 
Za : 5                         Proti : 0                                                 Zdržal sa : 0 
K bodu 9 
Hlavná kontrolórka obce p. Baginová predložila plán kontrolnej činnosti na január až marec, 
nakoľko v marci jej končí činnosť a ešte nevie, či jej zdravotný stav bude dovoľovať pokračovať 
pre ďalšie obdobie. Poslanci j plán kontrolnej činnosti jednohlasne schválili. 
Za : 5                        Proti : 0                                                 Zdržal sa : 0      
K bodu 10 
Starosta obce oboznámil prítomných so zmluvou o spolupráci s kúpeľmi Trenčianske Teplice, na 
základe ktorej môžu občania s trvalým pobytom využívať bazény s poskytnutím 50 % zľavy. 
v termíne od 1.12.2022 do 28.2.2023. Poslanci nemali pripomienky a uvedenú zmluvu jednohlasne 
schválili. 
Hlasovali nasledovne  
Za : 5                         Proti : 0                                                        Zdržal sa : 0 
 
K bodu 11   
Pán starosta oboznámil prítomných s upozornením p. prokurátorky JUDr. Surkošovej k VZN, ktoré 
boli zverejnené na webovej stránke obce. Upozorňovala na neplatné VZN, aby bolo jasné, ktoré 



momentálne platí. Po vzájomnej  konzultácii boli tieto drobné nedostatky odstránené. 
Poslanci vzali toto upozornenie na vedomie.  
 
12. Žiadosť Júliusa Kšiňana 
Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou Júliusa Kšiňana  č. 227 o premiestnenie 
kontajnerov, ktoré boli umiestnené na par.č 295, nakoľko sa stal vlastníkom uvedenej parcele. 
Poslanci nemali pripomienky a súhlasili so žiadosťou. 
Hlasovali nasledovne : 
Za : 5                              Proti : 0                                                  Zdržal sa : 0 
 
13.Žiadosť Jána Hederu 
Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou p. Jána Hederu č.111 o využívanie 
stolnotenisového stola každú druhú stredu v mesiaci v čase od 17-tej do 20-tej hodiny. 
Poslanci nemali  pripomienky, len si treba určiť pravidlá podľa ktorých sa budú riadiť. 
Kľúče bude mať poslankyňa Škultétyová, ktorá bude otvárať a zatvárať KD. 
Poslanci nemali pripomienky a jednohlasne súhlasili s poskytnutím stolnotenisového stola na 
športové účely. 
Hlasovali nasledovne: 
Za : 5                            Proti : 0                                                    Zdržal sa : 0 
 
14.Rôzne     
Starosta obce informoval prítomných o spolupráci s dobrovoľným hasičským zborom a apelov na 
občanov, aby nezanedbávali prehliadky komínov v tomto vykurovacom období a tak predchádzali 
možným požiarom. Prevencia je základ, treba to dodržiavať. 
Ďalej ich informoval o ďalšom distribuovaní bánovských novín v počte 100 kusov bezplatne do 
domácností. Poslanci schválili jednohlasne tento zámer pre budúci rok. 
Hlasovali nasledovne : 
Za :. 5                             Proti : 0                                                    Zdržal sa : 0 
Ďalej ich informoval o Wifi pre Teba, kde má dohodnuté stretnutie s p. Turčányim s ktorým 
preveria jednotlivé pripojenia a preveria funkčnosť zariadenia. Treba znovu pripomenúť, že to nie je 
zariadenia pre domácnosti, ale verejné priestranstvá na ktorých sa môžu občania bezplatne pripojiť. 
K tomuto bodu sa začala vášnivá diskusia zo strany p. Jozefa Hederu,  ktorý  mal pripomienku 
k prevereniu bodov na ktorých je nainštalované zariadenie pre Wifi, či je to správne podľa projektu, 
aby sa nerobili rozdiely pre jednotlivých občanov, chce aby jeho ulica bola pripojená pre každého 
rovnomerne. Ďalej sa do diskusii zapojil i p. Ján Hedera, ktorý mal pripomienku k Wifi, že sa to bije 
s domácou wifinou, tak to treba nastaviť. 
 Následne starosta prítomných informoval so žiadosťou Mgr. Michala Galku č.54 na odkúpenie 
obecného pozemku, vo výmere cca na par.č. 371 vo výmere 4,635 m² . Je to pozemok pre obec 
nepodstatný nevyužiteľný a zanedbateľná plocha, tak poslanci nemali pripomienky k uvedenej 
žiadosti pripomienky a uvedenú žiadosť jednohlasne schválili v sume 3,50/m². 
Hlasovali nasledovne :  
Za :. 5                             Proti : 0                                                    Zdržal sa : 0 
15.Diskusia 
Ako prvý sa do diskusie prihlásil p.Jozef Hedera č.148 , ktorý pripomenul poslancom, aby rozumne 
a uvážlivo pracovali s rozpočtom, aby pritom mysleli na občanov aby boli zvýhodnení. Ďalej ich 
informoval o tzv. Gabčíkove, aby boli pripravení na prívalové dažde, na čo mu p. Ferko  odpovedal, 
že tento rok sa robila veľká údržba a čistenie uvedeného diela.  
Ďalší do diskusie sa prihlásil p. Matúš Jamrich, ktorý sa informoval o možnosti vybudovania 
vodovodnej prípojky k jeho novostavbe. Na čo mu pán starosta odpovedal, že je to finančne 
náročné, len projekt stojí niekoľko tisíc eur a prípojka pre jeden rodinný dom je veľmi drahá, keby 
bolo viac záujemcov a nejako spoločnými silami a finančnými prostriedkami sa zložili, zatiaľ je to 
nereálne. 



Ďalej p. starosta informoval o tzv. ROEP č.2 – sceľovanie pozemkov – pozemkové úpravy , kde 
sme boli vybraní ako jedna z viacerých obcí, kde bude toto prebiehať, len treba byť rozumný 
a vedieť sa dohodnúť. Už sa k tomu konalo jedno sedenie, bola vytvorená komisia, ktorá bude 
nápomocná pri týchto pozemkových úpravách.  
Ďalej sa p. Ferko informoval ako to bude s prístupom k rodinným domom ,kde sa bude budovať 
cyklotrasa, má obavy, aby sa do záhrad dalo dostať, keď tam bude vybudovaná cyklotrasa. K tomu 
reagovala  bývalá poslankyňa Kšiňanová, že tam bude cesta. K tomu sa rozbehla rozsiahla diskusia, 
určite budú oslovení majitelia priľahlých pozemkov a budú mať možnosť nahliadnuť do projektov.  
Zatiaľ je to otázka budúcnosti a určite bude aj tento prístup riešený zodpovedal p. starosta. 
Ďalším do diskusie sa zapojil p. Igor Diko, ktorý mal pripomienku k rýchlosti osobných vozidiel, 
ktoré jazdia, hlavne počas víkendu neprimeranou rýchlosťou. Treba s tým niečo robiť pokiaľ sa nič 
nestane. Pripomienku mal aj ku chodníkom, ktoré sú v dezolátnom stave a hlavne tam sa prepadajú, 
kde bola nekvalitne urobená kanalizačná prípojka.   
Ďalej sa pán Ján Hedera v diskusii informoval u poslanca Iva Kšiňana na akcie , ktoré by chcel 
v budúcom roku robiť.  Na čo mu zodpovedal o začiatku roka až na koniec všetko čo má 
pripravené, ale, samozrejme to bude závisieť od finančnej situácie obce. Ešte sa pýtal, či by sa 
nezakúpil semafor na meranie rýchlosti, treba využiť projekty a euro fondy. Na čo mu zodpovedal 
p. starosta , ktorý si monitoroval situáciu s eurofondami a nenašiel priaznivé ohlasy, preto by sa 
nerád púšťal do vecí, kde nemá istotu, radšej robiť to na čo obec má. 
Ďalšiu  pripomienku mal p. Hedera Jozef č.148, že materská škôlka nemá doteraz kanalizačnú 
prípojku a keďže ju prenajíma súkromná osoba, tá je povinná urobiť si to na vlastné náklady, na čo 
zodpovedal p. starosta, že po rozhovore s p. riaditeľkou si ju dá  vybudovať. Ďalej mal 
pripomienku, že budúci rok bude 50 rokov od založenia futbalového oddielu, čo spomenul aj vo 
svojich plánoch kultúrnej činnosti p. Ivan Kšiňan  a on robil 20 rokov predsedu FO a nie je 
spomenutý vo vydanej monografii.  
Keďže všetky témy a otázky boli už prejednané, p. starosta diskusiu ukončil.              
16..Záver 
Na záver pán starosta poďakoval prítomným poslancom a občanom za ich aktívnu účasť 
a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
uznesenia z verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva  :  
 
                                                              U z n e s e n i e   č. 41/2022 
                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach 
 k o n š t a t u j e, 
že sú prítomní poslanci Ladislav Jureček, Daša Kalačová, Ivan Kšiňan, Štefan Mazák, Janette 
Škultétyová 
                                                             
                                                              U z n e s e n i e  č. 42/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
b e r i e   n a  v e d o m i e     

- určenie zapisovateľky : Ing. Anna Cifrová 
- overovateľov zápisnice : Janette Škultétyová, Štefan Mazák 
-  

                                                              U z n e s e n i e  č.43/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- návrhovú komisiu  : predseda 
                                                              U z n e s e n i e  č. 44/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

-  VZN č.2/2022 obce Horné  Naštice o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 



MŠ a dieťa školského zariadenia na rok 2023 
        
                                                           
                                                               U z n e s e n i e  č. 45/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- VZN č.3/2022 o  úhrade poplatkov 
 
                                                             U z n e s e n i e  č. 46/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- komisiu športovo-kultúrnu 
- verejného poriadku 
- sociálnu  

 
                                                        U z n e s e n i e  č. 47/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
b e r i e   n a   v e d o m i e   

- stanovisko HK k rozpočtu obce na rok 2023 a rokom 2024,2025 
 
                                                        U z n e s e n i e  č. 48/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- rozpočet obce na rok 2023 
 
                                                        U z n e s e n i e  č. 49/2023 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
b e r i e   n a   v e d o m i  e    

- rozpočet na roky 2024, 2025 
 
                                                          U z n e s e n i e  č. 50/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- plán kontrolnej činnosti HK na obdobie január-marec 2023 
 
                                                        U z n e s e n i e  č. 51/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- zmluvu o spolupráci medzi obcou a kúpeľmi Trenčianske Teplice 
 
                                                        U z n e s e n i e  č. 52/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
    
b e r i e   n a   v e d o m i e   

- pripomienku okresnej prokurátorky JUDr. Surkošovej k VZN 
 
                                                        U z n e s e n i e  č. 53/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- schvaľuje žiadosť Júliusa Kšiňana o odstránenie kontajnerov z pozemku č.295 
 
 



 
 
 
                                                        U z n e s e n i e  č. 54/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- žiadosť Jána Hederu o využívanie stolnotenisového stola  
 
                                                        U z n e s e n i e  č. 55/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- cenovú ponuku za bánovské noviny 
 
                                                        U z n e s e n i e  č. 56/2022 
                                        zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
s ch v a ľ u j e    

- žiadosť p. Galka Michala o odkúpenie obecného pozemku 4,635 m², cene 3,50/m² 
 
 
V Horných Našticiach dňa : 09 12.2022 
                                                                                   
 
                                                                                                       Ing. Stanislav Fodora 
                                                                                                             starosta obce  
 
 
 
Zapísala: Ing. Anna Cifrová  .................................                                                    
   
 
Overovatelia: Janette Škultétyová.............................   Štefan Mazák .....................................                                  
 


